
 

 

SPØRGSMÅL NR.  S 142 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL MUNDTLIG BESVARELSE 
DEN 8. NOVEMBER 2017 

Til:  
Dato: 3. november 2017 
Stillet af: 

SAND 

Carl Valentin (SF) 

Mener ministeren stadig, at det er forsvarligt at reducere Arbejdstilsynets 
bevillinger yderligere, som der lægges op til med regeringens 
finanslovsforslag, når en undersøgelse fra COWI viser, at udviklingen fra 
2008 til 2016 har været, at antallet af tilsynsbesøg på virksomheder er faldet 
fra over 60.000 til langt under 50.000, og at antallet af reaktioner ved 
konstaterede overtrædelser er faldet fra godt 35.000 til under 24.000, og det 
samtidig går den forkerte vej med 2020-målene for arbejdsmiljø? 
(Spm. nr. S 142). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Ny undersøgelse: Arbejdstilsynet risikerer at blive 
ny skandale som SKAT« i Ugebrevet A4 den 2. november 2017. 
 
På Folketingets formands vegne 
Lovsekretariatet  

Den 3. november 2017 
 
Lovsekretariatet 
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